

沙田 302 管理有限公司
S.T. 302 Management Limited

牌照號碼 / Licence Number : C-255873

地址: 新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話: 2646-1859

傳真: 2637-6131

本公司檔號: ST302/NTT/135/24/SC

致: 碧濤花園第一期各業戶

通 告
有關: 水務處道路水管更換工程事宜

茲通知各業戶, 管理處再次接獲水務處承辦商「興昌建築有限公司」通知, 安景街道路水管更換工程因雨天影響預算需要延至 2024 年 7 月 26 日(星期五) 完成。

施工期間會於碧濤花園第一期(近翠湖車場出口)對出擺放交通指示燈控制路面交通情況。如對上述工程有任何查詢, 可致電工程承辦商「興昌」陳先生 9856 3626 聯絡。

敬希垂注!



To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1

Date: 19th July 2024

NOTICE

Re: Road water pipe replacement works of the Water Supplies Department

Please be informed that Management Office has received a notice from the Water Supplies Department contractor "Hing & Cheong Company Ltd." again that the replacement works of water pipe on "On King Street" has been postponed to 26th July 2024 (Friday), due to the impact of bad weather condition.

During the works, traffic lights will be placed outside the Pictorial Garden Phase I (near the Garden Vista Car Park exit) to control road traffic conditions. Should you have any queries about the works, please contact "Hing & Cheong" staff Mr. Chan at 9856 3626.

Thank you for your kind attention.

Management Office of Pictorial Garden Phase I

